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Senyories, anem a començar amb el conseller, que té un 
problema d’agenda, i començarem amb la pregunta que 
formula l’il·lustre diputat Antonio Woodward al conseller 
d’Hisenda i Model Econòmic .

Senyor Woodward, té vosté la paraula .

El senyor Woodward Poch:

Correcto . Muchas gracias .

Buenas tardes .

Bueno, a lo mejor, continuando con lo que ha dicho el presi·
dent, el presupuesto de este año de la agencia valenciana ya 
tiene 28 millones para ponerlos el año que viene, porque no 
sabemos cómo continúa la AVI .

Pero, bueno, dejándonos de bromas, mire, esta pregunta a 
principio de junio ya la hice y trataba de la puesta en fun-
cionamiento de la agencia, cómo se encontraba el fun-
cionamiento de la Agencia Valenciana de la Innovación . 
Realmente se aprobó el 1 de febrero . Sí que tenemos noti-
cias, por lo que va saliendo en prensa, pero realmente no 
sabemos muy bien la situación en la que se encuentra la 
Agencia Valenciana de la Innovación .

Porque sí que es verdad que se está hablando ya que se va a 
contratar gente, pero lo que me gustaría saber realmente es 
cómo está el tema del reglamento, si ya lo tienen aprobado . Y 
realmente ceñirme a la pregunta: ¿En qué estado se encuentra 
la puesta en marcha de la Agencia Valenciana de la Innovación 
y cuándo está previsto que se encuentre a pleno rendimiento?

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor Woodward .

Quasi que, senyor conseller, li vaig a donar el micro del . . . 
(Veus) Té vosté la paraula, senyor conseller .

El senyor conseller d’Hisenda i Model Econòmic:

Moltes gràcies, president .

Moltes gràcies, senyor Woodward .

L’Agència Valenciana de la Innovació està en disposició de 
posar·se en marxa a final d’any. La notícia més important. A 
partir d’ahí podem dir altres coses com, per exemple, com 
li vaig dir –i vosté ho ha recordat– en el mes de juny passat, 
aleshores, aleshores s’estaven concloent els tràmits necessa-
ris perquè l’Agència Valenciana d’Innovació poguera comen-
çar a funcionar .

Però van haver de fer-se uns tràmits anteriors . Per exemple, 
el dia 28 de juliol el Consell va aprovar el reglament orgànic i 

funcional i el pressupost de l’agència . A més, l’1 d’agost es va 
fer efectiu el nomenament del vicepresident executiu . El dia 
5 d’octubre es va constituir el consell de direcció que, d’acord 
amb la llei de creació de l’agència, és l’òrgan superior del 
govern de l’entitat . El dia 5 d’octubre –este mateix mes– .

I en esta primera reunió del consell de direcció, presidida 
pel president de La Generalitat a Alacant, ja s’adoptaren els 
acords essencials per al funcionament efectiu de l’agència . 
Per exemple, es va designar la comissió prevista en la Llei 
1/2017, per a establir els requisits i desenrotllar el procedi-
ment de selecció del personal que ha d’exercir la secretaria 
general .

Es va constituir (tus) el comitè executiu previst en la llei i es va 
acordar delegar en ell totes les funcions del consell de direc-
ció susceptibles de delegació, la qual cosa permetrà que la 
gestió del govern ordinari de l’agència siga el més àgil possi-
ble, que bona falta fa a este tipus d’organismes .

S’aprova la relació d’entitats i persones integrants del Consell 
Valencià de la Innovació, que és l’òrgan de participació dels 
agents del sistema valencià de la innovació .

I, finalment, es va aprovar l’avantprojecte de pressupost de 
l’agència per a l’any 2018, la qual cosa permet incloure en el 
pressupost de La Generalitat que pròximament debatrem en 
estes Corts .

D’altra banda, s’està duent a terme el procés de negociació 
sindical per a l’aprovació de la relació llocs de treball i l’oferta 
anual d’ocupació de l’agència, junt amb els criteris i procedi-
ments de selecció per a la contractació dels llocs de personal 
laboral previstos en la plantilla de l’entitat . A hores d’ara, cal 
dir que la negociació està ja bastant avançada i s’espera que 
en un breu termini es podran iniciar els processos de selecció 
de personal que necessita l’agència .

En definitiva, estan en marxa tots els tràmits que permetran 
que l’Agència Valenciana de la Innovació es pose a funcio-
nar a final d’any, assolint el ple rendiment a mesura que vaja 
incorporant-se tot el personal amb el qual es dotarà .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, conseller .

Senyor Woodward . Acabarà de formular la pregunta el 
senyor Woodward .

El senyor Woodward Poch:

Sí . Nosotros, nuestro grupo está preocupado por el tema 
de la RPT y el tema del personal . En la memoria inicial se 
hablaba de 18 personas que entrarían a formar parte de 
la agencia en un principio . Me imagino que al retrasarse la 
puesta en marcha, pues irá todo en bloque a partir del año 
que viene .
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Pero, más que el tema también del reglamento, me gusta-
ría saber cómo está el tema del contrato de gestión y si real-
mente la primera contratación será el puesto de secretario o 
secretaria que, en este caso, será mujer –entendemos–, como 
uno de los acuerdos que llegamos entre los grupos . Y era más 
que nada eso, ¿cómo está el contrato de gestión de la agen-
cia valenciana, aparte del reglamento que me dice que se 
aprobó? Intentaremos tener una copia de él .

Y más que nada el segundo escalafón en lo que es la agencia 
valenciana, cómo podría… o cuándo estará listo para saberlo, 
porque, realmente, una de las personas que tiene que estar 
en el consejo de dirección, aunque sea con voz pero sin voto, 
es la secretaria general en este caso .

Y ya luego, por último, es un tema que a nuestro grupo le 
preocupa y más que nada por el tema de las promesas que 
ha hecho el president sobre dónde se iba a ubicar la Agencia 
Valenciana de la Innovación . Está claro que la institucional va 
a ir en Alicante .

Pero desde nuestro grupo ya le informo que hemos presentado 
una moción en el Ayuntamiento de Alicante para que se pueda 
aprobar y que venga aquí pidiendo que, tanto la institucio-
nal como la operativa, y la operativa más importante, no como 
parece que va a ser, resida en Alicante como uno de los compro-
misos que entendemos que adquirió el presidente, Y no solo 
se refería a lo que era la sede institucional y entendemos que 
Alicante y como uno de los pasos importantes para descentrali-
zar y poder ir más organismos fuera de lo que es la provincia de 
Valencia, pues entendemos que sería más que aceptable .

Y esperemos que, primero en el Ayuntamiento de Alicante se 
acepte esa moción, venga aquí y nosotros la podamos solici-
tar a tiempo para el año que viene .

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor Woodward . (So d’un telèfon mòbil)

Honorable conseller, té vosté la paraula .

El senyor conseller d’Hisenda i Model Econòmic:

Sí, la veritat és que, efectivament, hi ha un tema d’operativitat . 
La seu oficial, la seu social està a Alacant. La seu operativa està 
repartida ara, en principi, entre València i Alacant, però és que en 
el futur, el que hem de pensar és en agències de coordinació de la 
innovació. I això significa que hem d’estar prop dels clúster indus-
trials . I, per tant, està clar que els clústers que hi ha en el sud –que 
està el clúster de la sabata, el clúster del tèxtil, etcètera– necessi-
ten operadors i tècnics que siguen conscients d’això .

Però en la resta de la Comunitat Valenciana hi ha un altre 
tipus de clústers sobre els quals l’agència de la innovació ha 
de treballar des de la proximitat .

Per tant, no es tracta de . . . Està claríssim que el que ha dit el 
president va a missa, és a dir, la seu oficial està a Alacant. El 

que passa és que l’operativa ha d’estar en funció dels contex-
tos operatius industrials, etcètera . Jo estic convençut que 
Alacant serà importantíssim, perquè la base econòmica d’Ala-
cant és potentíssima des del punt de vista del canvi del model 
productiu .

Pensen que el que hi ha a Alacant són sectors tradicionals 
que tenen un futur magnífic si els ajudem a les empreses a 
fer el canvi de model productiu . No només les dos que he dit . 
Està l’agroalimentari . . ., hi ha molts altres que estan ahí i que 
estan demanant l’ajuda dels poders públics democràtics per 
a poder fer el salt en un món globalitzat . I en eixe sentit, per 
tant, no serà problema .

Sí que hi ha un xicotet problema, i és dir que la lentitud és 
perquè moltes de les persones que han de formar part dels 
consells d’administració i, sobretot, dels consells assessors 
vénen d’altres institucions i el ritme en què eixes altres insti-
tucions els nomenen ja no depén de nosaltres sinó d’eixes 
institucions .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, conseller .

La següent pregunta la formula l’il·lustre diputat Emigdio 
Tormo .

El senyor Tormo Moratalla:

Gracias, señor presidente .

Honorable conseller, ¿qué cambios tiene previstos este año el 
Consell en el impuesto sobre sucesiones y donaciones a fin 
de eliminar el agravio fiscal de los contribuyentes valencia-
nos por este impuesto?

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor Tormo .

Conseller, té vosté la paraula .

El senyor conseller d’Hisenda i Model Econòmic:

En relació a la pregunta que fa sa senyoria respecte als 
canvis en l’import de successions i donacions per a l’exercici 
2018, inclosos en l’avantprojecte de la llei de mesures fiscals 
i de gestió administrativa i financera, cal assenyalar que la 
Comunitat Valenciana patix un infrafinançament injust, injus-
tificat que, ara per ara, continua. I que encara que tenim el 
compromís del ministeri d’hisenda i del propi president Rajoy 
que puga resoldre’s abans del 2018, comprendrà sa senyoria 
que hem d’optar per un criteri de prudència i contemplar un 
escenari on se’ns obliga a continuar reduint el dèficit.


